
 

 

Zápis z jednání KS Českého florbalu 
Dne 15. ledna 2024 v 18:30 hod. v Brně, Matulkova 11, soutěžní sekretariát 

Přítomni: J. Dufek (předseda), J. Šedivý, M. Vojáček, J. Gurkovský, G. Kubíčková (sekretář soutěží), Z. Mlčoušek (ředitel 
soutěží) 

Program jednání: 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 

2. Materiály VV 

3. Úkoly plynoucí z plánu práce VV 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy; 
 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS  
Bez připomínek. Všechny úkoly plynoucí z minulého jednání byly splněny ve stanovených termínech. 

2. Materiály VV 

Strategie legislativy ČF 

J. Dufek a Z. Mlčoušek informovali o přípravě jednotného systému legislativy ČF. K materiálu proběhla krátká diskuse. 
Bez připomínek. 

- Úkol: doplnit připomínky do materiálu 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 15. 1. 2024 

3. Úkoly KS plynoucí z  plánu práce VV 

Zpráva o průběhu ligových soutěží 

G. Kubíčková a Z. Mlčoušek materiál představili a zkonstatovali problémy a pozitiva letošní sezóny. Proběhla krátká 
diskuse. Bez připomínek. 

- Úkol: předložit materiál na lednové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek  termín: 15. 1. 2024 

Návrh úprav pokynu k řízení regionálních a rozvojových soutěží (včetně nastavení soutěží mládeže) 

Členové KS projednali návrh materiálu. Bez připomínek. 

- Úkol: předložit materiál na lednové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek  termín: 15. 1. 2024 

Návrh postupu v oblasti sportovně technického vybavení 

V materiálu nejsou navrženy žádné změny. 

- Úkol: předložit materiál na lednové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek  termín: 15. 1. 2024 

Zpráva a hodnocení soutěžního projektu pro 1. ligu žen 23/24 a návrh Projektu 1. ligy žen 24/25 

KS se bude materiálem zabývat na příštím jednání. 

- Úkol: předložit materiál na příští jednání KS 

- zodpovídá: G Kubíčková  termín: 25. 1. 2024 

Návrh úprav soutěžích předpisů a směrnic 

KS se bude materiálem zabývat na příštím jednání. 

- Úkol: předložit materiál na příští jednání KS 

- zodpovídá: G Kubíčková  termín: 25. 1. 2024 

Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

Proběhla diskuse k termínové listině z hlediska reprezentačních termínů IFF a termínů Poháru mistrů. Materiál bude více 
projednán na únorovém jednání KS. V současné době mohou oddíly posílat připomínky k návrhu materiálu. 

- Úkol: předložit materiál na příští jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 25. 1. 2024 



 

 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy 

Neodehrané utkání 1. ligy dorostenců 

KS se zabývala jedním z osmi utkání 1. ligy dorostenců, která byla odložena v prvním prosincovém víkendu z důvodu 
sněhové kalamity. U tohoto utkání zatím nedošlo k dohodě soupeřů na novém termínu. Členové KS se shodli na tom, že 
je prioritou utkání dohrát a ne kontumovat. Oddíly tak budou opakovaně vyzvány, aby se dohodly na novém termínu utkání. 

- Úkol: vyzvat oddíly k dohodě na termínu dohrávky 

- zodpovídá: G. Kubíčková a J. Dufek termín: 18. 1. 2024 

Materiál k soutěžím žen – zaslání ostatním komisím 

KS krátce projednala materiál. Bez dalších připomínek. 

- Úkol: poslat materiál ostatním dotčeným komisím 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 19. 1. 2024 

Návrh na úpravu legislativních předpisů v oblasti přestupů hráček 

Členové KS se zabývali zaslaným návrhem na úpravu legislativních předpisů v oblasti přestupů hráček. KS se shodla na 
tom, že návrh nebude dále předávat legislativní komisi. 

- Úkol: zaslat odpověď 

- zodpovídá: J. Dufek termín: 19. 1. 2024  
 

Dne 18. 1. 2024 zapsala G. Kubíčková  

Další jednání KS proběhne korespondenčně dne 29. 1. 2024 od 18:30 hod. Jednání bylo ukončeno v 20:23 hodin. 


